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From: 5.1.2e 22 (

Sent: Wed 2/10/2021 5:34:17 PM

Subject: RE: Chronisch zieke ouders, en het heropenen van de scholen

Received: Wed 2/10/2021 5:34:18 PM

Eens dat de cijfers zwak zijn. Maar ook al zijn de aantallen wellicht niet groot, het kan wel schrijnend zijn.

Misschien is ERE geholpen met een tekst (op nji ofzo) die overhandigd kan worden aan leerplichtambtenaar

ven: 3, BE. (NAEKEEH) ERE mines ni

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 17:27

ar: BE (0. (ERE) <IERE 0 iv n> IEE) EE). AEE irs

Onderwerp: RE: Chronisch zieke ouders, en het heropenen van de scholen

Hallo beiden,

Heb even contact gehad me EXER hierover. Er gaat iets gepland worden, maar ze begreep al

PE
op korte

termijn lastig is. Dat hoeft denk ik in dit stadium niet perse mejERESdus heb aangegeven da r namens ons bij kan zijn.

Vraagstuk is denk ik vooral hoe gaan de leerplicht ambtenaren hiermee om. We kunnen hierin meedenken. En als die iets extra's

nodig zouden hebben vb professioneel oordeel huisarts kunnen wij misschien iets betekenen, kan dan ook starten via [ka

Alhoewel ik hoop dat het zo ver niet hoeft te gaan, want is wel weer een gedoe om die kinderen en/of ouders dan weer eerst langs
de huisarts te laten gaan. lk hoop dat afgesproken kan worden dat leerplicht ambtenaren hier flexibel mee omgaan.

Verder is bij mij wel een vraag is hoe veel dit nu echt een probleem is in de praktijk? Het signaal van ERE cijffermatig

onderbouwd.

Van: 2B [( 5.1.2¢ JE @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 10:14

ar: 0 BE. (NECN) TRE ivi
Onderwerp: FW: Chronisch zieke ouders, en het heropenen van de scholen

Excuses ik vergeet jou

ver: JEIE (REED
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 10:14

Aan; (AED EARLY <ERWE@jederin.nl>; minocw.nl

cc: @ minvws.nl>; }[ofIEEJEEMe minvws.ni>
Onderwerp: RE: Chronisch zieke ouders, en het heropenen van de scholen

Goed punt en niet nieuw (helaas). Wij willen er graag over in gesprek. ik denk dat het handig om de mensen van leerplicht direct te

betrekken.BEN zie jij dit?

Verder is natuurlijk de vraag in hoeverre de angst reéel is. Dat ik niet nationaal te beoordelen, maar wellicht kunnen we wel iets

met een professioneel oordeel (huisarts ofzo). Tenslotte moet ook het belang van het kind zelf meegewogen worden. Want hoe

dan ook is het niet goed om niet thuis te zitten.

Enorm lastig dilemma dus.

Voor jeugd schakel ik graagBER on bij.
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Van: JEBY @icderin.nl>
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 10:05

Aan: minocw.n!; ERE 12: (A ) SEE @minvws.nl>
Onderwerp: Chronisch zieke ouders, en het heropenen van de scholen

Besten,

Wij krijgen veel signalen van chronisch zieke ouders, met een zeer verhoogd risico op een ernstig beloop bij Covid-19,

die nu in de problemen komen, omdat de scholen weer open gaan en zij vanwege hun gezondheid hun kind willen

thuishouden. In de vorige fase hadden we hiervoor een afspraak gemaakt over milde handhaving en goede
alternatieven.

Op dit moment krijgen wij signalen dat die mildheid en alternatieven alleen nog maar gelden wanneer het thuishouden

covid gerelateerd is.

Dat is hier dus niet aan de orde. Ik zou er heel graag even kort willen overleggen, hoe hiermee om te gaan.

Nu mensen met een kwetsbare gezondheid naar achteren zijn geschoven in het vaccinatieschema, verwachten wij dat

deze problematiek komende weken steeds groter zal warden (met de opkomst van de Britse variant).
Doordrammen dat die kinderen gewoon naar school moeten, ook tegen het advies van artsen en specialisten in, lijkt mij

geen optie.

Kunnen we hierover asap even in gesprek?


